
Om dikning av Didriks väg 
Vår väganvarige har tillsammans med Trafikverket representant gjort en genomgång av statusen på hela 

vägen med fokus på trafiksäkerhet och framkomlighet. Nu har vi den information vi behöver för att göra 

dikningen så snart vädret tillåter. Det visade sig att en hel del behöver åtgärdas. Förutom att styrelsen 

kommer se till att dikena kantskärs och grävs på det sätt som rekommenderas kommer de fastighetsägare 

att kontaktas som behöver göra justeringar. Det kan handla om att ta bort buskar som hänger över vägen 

eller flytta stenar som ligger för nära vägen.    
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Vintern kom i november i år vilket krävde snöröjningsinsatser tidigt. Även om det är bar mark nu så kan vi nog 

räkna med att det kommer snöa framöver. Även om snön kan ställa till problem  är en vit jul alltid stämningsfull. Vi 

måste hjälpas åt att göra vägarna framkomliga. Det ligger på alla medlemmar att se till att grenar, buskar och sly 

som växer på tomten inte hänger ut på vägen och förhindrar att ”nyttobilarna” kommer  fram. Nu ser vi fram mot 

en avkopplande helg. 
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Hej! 

Styrelsen 

Om gemen-

samma 

dokument  
Efter att en motion 

lagts på senaste 

årsmötet kommer vi 

uppdatera våra 

dokument som 

ligger på 

webbsidan. Det 

handlar om Glädje 

och Ansvar, vår 

Underhållsplan för 

vägar och vår 

Underhållsplan för 

gemensamma 

grönområden. De 

uppdaterade 

texterna kommer 

att presenteras på 
årsmötet. 



God Jul  

och Gott Nytt År!   

önskar Styrelsen 

Didriksdals Samfällighetsförening c/o Lena Krüger, Strömkarlsvägen, 29 167 62 Bromma,  

info@didriksdal.se 
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Om vägtrummor 
Om någon framöver står i beredskap att 

göra om sin infart, ändra dikningen eller 

byta vägtrummor är det viktigt att ni 

kontaktar vägansvarige innan ni planerar 

något. För att allt ska fungera långsiktigt 

finns vissa standarder som vi måste hålla 

oss till, vilket är en förutsättning för att få 

bidrag från Trafikverket. Under rund-

vandringen med Trafikverkets expert fick 

vi bland annat veta att de avråder från att 

lägga ner PVC-rör då de har sämre 

hållbarhet och de har inte någon effektiv 

avrinning.  

- Angående dikningen: Jag får 
frågor om varför den aldrig blir av. 
Så du får gärna formulera något 
om att Trafikverket nu har sagt sitt 
så vi har den information vi 
behöver för att göra dikningen så 
snart vädret tillåter. 
- Bubbs väg: Alla boende där har 
fått brev från kommunen mend 
information, så den kan vara 
ganska kortfattad. Det slutgiltiga 
beslutet är inta fattat ännu, så det 
är inte så mycket vi kan göra just 
nu. Lena har brevet från 
kommunen men, såvitt jag minns, 
skulle beslutet om namnbytet upp 
i nämnden under december. Så jag 
föreslår att vi bara nämner det lite 
kort i detta nyhetsbrev och 
avvaktar slutgiltigt beslut innan vi 
fördjupar oss i vad det innebär för 
oss. 
 
 
- Om vägtrummor: Det viktiga är 
att man kontaktar styrelsen eller 
vägansvarige innan man planerar 
att göra om sin infart eller ändra i 
dikningen. Det finns vissa 
standarder vi måste hålla oss till 
för att det ska fungera långsiktigt 
och för att vi ska få bidrag från 
Trafikverket. (Typen av trumma är 
bara ett exempel). 

Om namnbyte av Roderskölds väg  
Det pågår ett namnbyte av vägstumpen på Roderskölds väg med fastighetsnummer 11-19. Det namn som 

figurerar för tillfället är Bubbs väg. Ett namn som härrör från amirallöjtnant Lars Bubb som adlades 

Rodersköld 1642. Än är inget klubbat utan kommunen tar beslut i frågan inom snar framtid. Vad det 

innebär för fastighetsägarna får vi återkomma  till. Men troligt är att det blir aktuellt med annan numrering 

av fastigheterna. 


